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Ranst, 12 februari 2025 

Aan de Voorzitter van de gemeenteraad 

Aan de Algemeen directeur 

Gustaaf Peetersstraat 7 

2520 Ranst 

 

Beste, 

 

Graag had N-VA Ranst volgend punt toegevoegd aan de gemeenteraadszitting van maandag 

17 februari 2025. 

 

Renteloze lening en nieuwbouw jeugdlokaal VZW Knoeselplein 

Interpellatie door Jörg Welz 

 

Toelichtende nota: 

 

Tijdens de gemeenteraad van 18 maart 2024 werd er beslist om aan vzw Knoeselplein een subsidie 

van 250.000 euro toe te kennen en een renteloze lening van 200.000 euro voor de bouw van nieuwe 

jeugdlokalen , een ambitieus project dat in totaal geraamd wordt op 950.000 euro. Eerder had de 

Vlaamse overheid goedkeuring gegeven voor een investeringssubsidie van 250.000 euro.  

 

Op 10 februari 2025 konden we in de krant lezen dat het huidige bestuur de intentie heeft om deze 

renteloze lening ook om te zetten in een bijkomende subsidie, waardoor het totaal aan subsidies, dat 

door de belastingbetaler betaald zal worden, 700.000 euro zal bedragen. 

 

In het beleidsprogramma dat vorige gemeenteraad werd goedgekeurd staat ik citeer: “Met 

betrokkenheid van verenigingen en de bevolking kijken we of we domein de Moervelden kunnen 

ontwikkelen tot een volwaardig belevingspark. In overleg met de lokale verenigingen bekijken we de 

noden met betrekking tot huisvesting en gaan we samen op zoek naar oplossingen. We zoeken naar 

mogelijkheden om het gemeentelijk patrimonium te moderniseren. Daarbij verliezen we de 

financiële draagkracht van de gemeente niet uit het oog”. 

 

Onze vragen: 

 

 Er zijn verschillende jeugdverenigingen en sportclubs in Ranst die grote noden hebben in 

verband met huisvesting en verouderde infrastructuur. Gaat u de noden van alle verenigingen 

oplossen door ook aan hen 450.000 euro subsidies te gegeven? 

 

 De omgevingsvergunningsaanvraag voor de nieuwbouw van de jeugdlokalen op het perceel aan 

het Scholengangske in Broechem is ingediend maar volgens jullie beleidsprogramma is het de 

bedoeling om huisvesting voor de jeugdverenigingen te voorzien op de Moervelden. 

Onzekerheid troef! Kan u klaarheid brengen over welke plaats het college vooropstelt voor de 

huisvesting voor de jeugdverenigingen?  


